
1 
 

P r o t o k ó ł    Nr    VIII/2019 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 30 maja 2019 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1100 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów oraz Pan Michał Jeziółkowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył 

obrady VIII Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. 

Powitał Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Iwonę Kowalczuk- 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Panią Adriannę 

Saganek - Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, 

kierowników wydziałów UM, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów, 

oraz wszystkich zgromadzonych osób i mieszkańców Ciechanowa. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności MOSiR za 2018 rok -  druk Nr 1 

6. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

gminnej drodze publicznej  ul. Okopowej, ul. Ignacego Łukasiewicza i ul. 

Bielińskiej w Ciechanowie - druk Nr 2 

2/ w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy 

             ul.  Św. Franciszka w Ciechanowie – druk Nr  3 

 

        3/ w sprawie zatwierdzenia do realizacji  projektu grantowego pn. „Let's learn  

            English together through art” w ramach konkursu grantowego pn. Ścieżki  

            współpracy – wsparcie dla podmiotów wdrażających współpracę  

            międzynarodową” ogłoszonego przez Fundację Fundusz Współpracy 

          - druk Nr 4 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na  
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           odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy  

          – druk Nr 5 

 

5/ w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca Ciechanowa – druk Nr 6 

 

6/ w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodziny – druk Nr 7 

 

7. Interpelacje. 

8. Czas dla Zarządów Osiedli.   

9. Zapytania i wolne wnioski.   

10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do    

Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej 

sesji, który odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał pan Prezydent Miasta Krzysztof Kosiński. 

 

Pkt. 5. Informacja o działalności MOSiR za 2018 rok -  druk Nr 1 

 

Informację Radni przyjęli bez uwag 
 

Pkt. 6. Projekty uchwał. 

Wydruk głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

1/ w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

gminnej drodze publicznej  ul. Okopowej, ul. Ignacego Łukasiewicza i ul. 

Bielińskiej w Ciechanowie - druk Nr 2 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 98/VIII/2019. 
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2/ w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy  ul.  

Św. Franciszka w Ciechanowie – druk Nr  3 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 99/VIII/2019. 

 

 

3/ w sprawie zatwierdzenia do realizacji  projektu grantowego pn. „Let's learn 

English together through art” w ramach konkursu grantowego pn. Ścieżki 

współpracy – wsparcie dla podmiotów wdrażających współpracę 

międzynarodową” ogłoszonego przez Fundację Fundusz Współpracy 

- druk Nr 4 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 100/VIII/2019. 

 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy – 

druk Nr 5 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 101/VIII/2019. 

 

 

5/ w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca Ciechanowa – druk Nr 6 
 

Pan radny Marek Rutkowski zwrócił uwagę na dwie kwestie. Pierwsza, to przepis, 

który mówi, że powinny być transmitowane obrady Rady Gminy i w związku z 

tym pan radny zapytał pana radcę prawnego obecnego na sesji, jak rozumieć 

pojęcie obrad Rady Gminy? Czy obejmuje ono swoim znaczeniem również stałe 

komisje Rady Gminy, czy tylko sesje Rady Gminy? Pan radny zwrócił uwagę, 

aby więcej troski przykładać do poprawności językowej, ponieważ w 

uzasadnieniu do tego projektu uchwały pojawiły się usterki językowe. 

Pan Dominik Pogorzelski radca prawny poinformował, że pan przewodniczący 

Rady Miasta odpowiedział panu skarżącemu w pierwotnym piśmie, gdzie została 

wykładnia sprecyzowana. Nie ma tu żadnej niewiadomej, nie ma nakazu 

transmitowania Komisji Stałych RM. 
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Pan radny Marek Rutkowski poinformował, że transmisja Komisji Stałych RM 

nie jest konieczna, ale nie jest też zabroniona. Zdaniem pana radnego taka 

praktyka powinna być, służąca poszerzaniu obszarów demokracji, dostępu 

obywateli do informacji, do tego, jak działają organy samorządu. 

Pan Dominik Pogorzelski radca prawny poinformował, że taka dobra praktyka, 

aby była ona musi istnieć, a pan radca prawny nie spotkał się z samorządem, w 

którym byłyby transmitowane obrady komisji. 

Uchwała 13 głosami za, 8 głosami przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 102/VIII/2019. 
 

6/ w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw Rodziny – druk Nr 7 

 

Pan radny Piotr Wojciechowski odczytał stanowisko Klubu Radnych PSL: 

„Przedstawiony projekt uchwały przez klub PiS jest słowo w słowo taki sam, jak 

podjęta uchwała nr VIII/54/2019 powiatu łowickiego z dnia 26 kwietnia 2019 

roku oraz uchwała Nr IX/50/2019 Rady Miasta Radzyń Podlaski z dnia 17 maja 

2019 roku. Uzasadnienie również jest tej samej treści.  

 

W związku z tym nasuwa się szereg pytań i wątpliwości dotyczących 

uwarunkowań podejmowania takiej uchwały oraz intencji wnioskodawców. 

 

W uzasadnieniu do uchwały w pierwszym zdaniu czytamy, cytuję: „w ostatnich 

miesiącach podjęto próby podważenia na poziomie samorządowym 

gwarantowanych konstytucyjnie praw rodzin, w tym praw rodziców i dzieci, oraz 

prawnej tożsamości i ustrojowej pozycji małżeństwa”. 

I tu rodzi się pytanie, czy właśnie w naszym mieście, w Ciechanowie, doszło do 

jakichkolwiek aktów godzących w prawa rodziny czy prawa dziecka? Czy radni 

klubu PiS posiadają wiedzę na ten temat? Żaden z mieszkańców przecież nie 

sygnalizował ani nie zgłaszał takich problemów. 

 

Kolejny akapit uzasadnienia zaczyna się od słów, które można uznać za zabawne 

i jednocześnie uwłaczające osobom, które się pod nim podpisały, cytuję: „po 

szerokich konsultacjach społecznych wraz z szeregiem organizacji rodzicielskich 

i prorodzinnych, zaprezentowana została Samorządowa Karty Praw Rodziny.”  

Czy radni klubu PiS są w stanie wykazać na czym te konsultacje polegały? Z 

jakimi środowiskami zostały omówione, czy były jakieś ankiety wśród 

mieszkańców naszego miasta? Jakie są wyniki tych konsultacji? Gdzie odbywały 

się dyskusje z mieszkańcami? Dlaczego nikt nie zaprosił władz miasta, radnych, 

dyrektorów szkół i rodziców do tych konsultacji?  
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I ostatni akapit uzasadnienia, cytuję: ”w tych okolicznościach uważa się za 

konieczne wsparcie działań mających na celu ochronę wartości poświadczonych 

w Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej”. Ponownie nasuwa się pytanie, jakie 

okoliczności mają na myśli autorzy projektu tej uchwały? „W tych”, to znaczy, w 

jakich okolicznościach? 

 

Wczytując się w treść samej karty, stanowiącej załącznik do przedstawionego 

projektu uchwały, nasuwa się jeden wniosek – mamy do czynienia z 

ograniczeniem praw wolności, a nie ochroną praw dziecka czy praw rodziny. 

Autorzy zapomnieli, że dzieci wychowują się nie tylko w małżeństwach, ale także 

w związkach nieformalnych, co wskazuje na niedopuszczalną prawnie 

dyskryminację tych drugich przez wnioskodawców.  

 

W związku z powyższym, apelujemy do radnych PiS o samodzielne wycofanie 

tego projektu uchwały, bo głosowanie nad nim ośmiesza wnioskodawców.  

Jeśli Państwo nie wycofają tego projektu uchwały, to zagłosujemy przeciwko, bo 

przedstawiliście wstydliwy projekt, na zasadzie „kopiuj-wklej” z innych 

samorządów. To postawa niegodna radnych, ośmieszająca powagę Rady Miasta 

Ciechanów. Takie praktyki nie powinny mieć nigdy miejsca. „ 

 

Pan Dominik Pogorzelski radca prawny poinformował o zastrzeżeniach formalno 

– prawnych, co do treści projektu uchwały. Poinformował, że wniosek, który 

Przewodniczący RM otrzymał jest na podstawie art. 20 ustawy o zmianie 

niektórych ustaw celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, pan radca 

poinformował, że takiego przepisu nie ma. Powinno być art. 20 ust. 6 ustawy o 

samorządzie gminnym. Co do treści samej uchwały pan radca poinformował, że 

wskazany jest dziennik urzędowy, natomiast treść paragrafu 3 jest istotną wadą, 

ponieważ zostało uzależnione wejście w życie tej uchwały od ogłoszenia w 

dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, czyli, autorzy projektu są 

zdania, że ten akt prawny jest aktem prawa miejscowego. Natomiast pan radca się 

z tym nie zgadza, dlatego że Rada wydaje akty prawa miejscowego tylko wtedy, 

kiedy ma wprost dyspozycję tego z ustaw. Takiej dyspozycji tutaj nie ma, więc 

nadanie temu aktu rygoru aktu normatywnego jest zdaniem pana radcy błędem. 

Ten akt, jeżeli miałby być wprowadzony to byłby to akt kierownictwa 

wewnętrznego. Powinno być wejście w życie z dniem podjęcia. Kolejna uwaga 

pana radcy - w samym załączniku, oznaczenie rozdziałów cyframi rzymskimi jest 

niezgodne z techniką legislacyjną, muszą być to cyfry arabskie. Dokument w swej 

treści powinien być konkretny, przepisy powinny być jasne. 
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Pan radny Jerzy Racki poinformował, że jest prawdą to co powiedział pan radny 

Wojciechowski, dwa samorządy przyjęły taką uchwałę i pan radny podkreślił, że 

będzie więcej takich samorządów, które przyjmą taką właśnie treść uchwały i 

takie uzasadnienie. Pan radny podkreślił, że nie ma najmniejszego powodu, żeby 

zmienić choćby przecinek czy wyraz. Pan radny nie uznaje tego absolutnie jako 

plagiat. Samorządowa Kart Praw Rodziny została ułożona z myślą o wszystkich 

samorządach w Polsce. Natomiast konsultacje nie odbyły się w konkretnym 

mieście czy gminie, w uzasadnieniu jest zapis, który mówi że karta została 

opracowana przez szereg instytucji, fundacji, które na co dzień zajmują się 

poszanowaniem praw dzieci i rodziny. Wielomiesięczne konsultacje trwały, były 

przeprowadzane przez te organizacje, niekoniecznie dotyczyły Ciechanowa czy 

naszej gminy, więc tutaj nie ma potrzeby takich konsultacji przeprowadzać. Pan 

radny podkreślił, że Samorządowa Karta Praw Rodziny ma być parasolem 

rozwiniętym nad rodzinami, nad dziećmi zanim „deszcz ideologii Gender” 

spadnie. Pan radny nadmienił, że należy zapobiec sytuacjom, żeby w 

Ciechanowie organizacje poza rządowe wprowadzały min. do szkół złe praktyki, 

które mimo że są zgodne z zaleceniami Światowej Organizacji Zdrowia to wprost 

prowadzą do nachalnego „zarażania” dzieci seksualnością. Programy nauczania, 

które obowiązują w szkołach taką tematykę prezentują na lekcjach biologii, 

WDŻ, wystarczy skonfrontować to z podstawami programowymi i nie ma takiej 

potrzeby, żeby organizacje poza rządowe z tą ideologią wchodziły do polskich 

szkół. 

Co do zastrzeżeń formalno – prawnych, dziwi pana radnego wskazywanie do 

wniosku do Przewodniczącego Rady Miasta błędów formalnych, bo tego typu 

wniosek 3 raz jako klub PiS jest kierowany, po raz pierwszy pan radny usłyszał, 

że jest to nieprawidłowy przepis. 

Zdaniem pana radnego karta jest potwierdzeniem norm gwarantowanych w 

Konstytucji, ona nie wnosi czegoś co nie istnieje w ustawie zasadniczej, praw, 

które w Konstytucji dotyczą ochrony praw rodziny i dzieci, jednakże są to normy 

rzadko przytaczane. Zdaniem pana radnego dokument zapewni, że szkoły i inne 

instytucje publiczne będą respektować pierwszeństwo wychowawcze rodziców, a 

dobro i autonomia rodziny będą brane pod uwagę przy tworzeniu lokalnego 

prawodawstwa. Ta karta zapewni także jawność informacji o współpracy szkół z 

organizacjami poza rządowymi oraz mechanizm podwójnej weryfikacji 

rodzicielskiej materiałów tych organizacji zewnętrznych, w zakresie których chcą 

realizować programy związane z rozwojem psycho – seksualnym dzieci. Karta 

proponuje też wykluczenie publicznego finansowania projektów podważających 

konstytucyjną tożsamość oraz autonomię małżeństwa i rodziny. 
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Pan Dominik Pogorzelski radca prawny odniósł się do słów pana radnego 

Rackiego w części dotyczącej argumentu, który został użyty, pan radny 

stwierdził, że Konstytucja chroni, a te przepisy są zawarte w Konstytucji, a my 

powielamy te zapisy. To jest argument dlaczego ten akt nie powinien być podjęty, 

dlatego że nie można powtarzać przepisów rangi ustawowej w aktach niższego 

rzędu. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski nadmienił, że Konstytucja jest aktem prawnym 

najwyższego rzędu i nic tu nie trzeba dodawać, wystarczy tylko przestrzegać 

Konstytucji. Zdaniem pana radnego tworząc prawo miejscowe trzeba mieć 

również na uwadze to, jaki będzie obraz społeczności, jak będziemy postrzegani. 

Pan radny uważa, że jeżeli rodzina funkcjonuje prawidłowo, a rodzice są 

odpowiedzialni, to takie zapisy mogą tylko irytować ludzi. 

Pan radny Jerzy Racki poinformował, że Samorządowa Karta Praw Rodziny 

gwarantuje, że to rodzic w pierwszej kolejności będzie miał wpływ na 

przekazywane treści, które będą prezentowane dziecku w szkole. 

Uchwała 6 głosami za, 15 głosami przeciw i bez głosów wstrzymujących się 

nie została podjęta. 
 

Pan Przewodniczący ogłosił 20 minut przerwy. 

Po przerwie obrady prowadził Pan radny Michał Jeziółkowski – 

Wiceprzewodniczący RM Ciechanów. 

Pkt. 7. Interpelacje 

Pani radna Magdalena Grelik – Grodecka zgłosiła interpelację w sprawie 

przeniesienia lampy oświetleniowej na kolejny słup elektryczny na ul. Dębowej. 

W drugiej interpelacji pani radna zwróciła się z prośbą o odnowienie i 

odmalowanie pasów na przejściach dla pieszych na ulicach Narutowicza, 

Spółdzielczej i Wyzwolenia. 

Pan radny Jerzy Racki w pierwszej interpelacji poprosił o podanie kosztów 

poniesionych przez GM Ciechanów na realizację następujących zadań: 

Opracowanie i wydanie papierowe oraz wersji elektronicznej publikacji „15 lat 

Ciechanowa w Unii Europejskiej”; debata w hotelu „Atena”,; wystawa „15 lat 

Ciechanowa w Unii Europejskiej”. Pan radny zapytał również czy w poniesionych 

kosztach partycypował Komitet Wyborczy europosła PSL – Pana Jarosława 

Kalinowskiego lub Komitet Wyborczy Koalicji Europejskiej? 

W kolejnej kwestii pan radny zainterpelował o zapewnienie lokalizacji siedzib 

wszystkich komisji wyborczych na parterze. 
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Pan radny Wiesław Brzozowski poprosił o wymianę trzech opraw 

oświetleniowych, które oświetlają kąpielisko Krubin. 

W drugiej interpelacji pan radny zaproponował postawienie tablic informacyjno 

– edukacyjnych, żeby zobaczyć ile czasu potrzebują śmieci, aby ulec rozkładowi. 

Pani radna Anna Smolińska złożyła interpelację o uzupełnienie oznakowania przy 

ul. Mleczarskiej o znak drogowy D-6. 

Pani radna złożyła również interpelację o uzupełnienie oznakowania pionowego 

przy skrzyżowaniu ul. Graniczna – Czarnieckiego o tabliczki T-6a i T-6c. 

W ostatniej interpelacji pani radna poprosiła o zainstalowanie monitoringu 

wizyjnego na terenie kompleksu sportowego przy SP Nr 7. 

Pan radny Stanisław Jankowski zwrócił się z prośbą o wymianę zniszczonej 

nawierzchni chodnika między budynkami Sikorskiego 2 i Sikorskiego 4, 

budynków Witosa 19, 19A – Sikorskiego 4A. 

Pan radny Piotr Wojciechowski złożył interpelację dotyczącą progów 

spowalniających oraz postawienia znaku ograniczenia prędkości na ul. Bony. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła interpelację dotyczącą ulg w 

przejazdach komunikacją miejską dla krwiodawców i docenienia kobiet 

oddających krew. 

W kolejnej interpelacji pani radna poprosiła o wymianę oświetlenia w ul. Widnej. 

Pan radny Michał Jeziółkowski zainterpelował o wyznaczenie miejsc 

parkingowych lub utwardzenie terenu przy bloku przy ul. Powstańców 

Wielkopolskich 13. 

 

Pkt. 8. Czas dla Zarządów Osiedli 

Pan Tomasz Podsiadlik Przewodniczący ZO Nr 7 zawnioskował o postawienie 

przy skwerze im. 4 czerwca 1989 tablicy, która informowałaby o firmach i 

osobach pomagających przy renowacji stojącego tam parowozu. 

W drugiej kwestii pan radny zwrócił uwagę na problem notorycznie niszczonych 

lamp oświetleniowych na łączniku łączącym ul. Kolbego z ul. Czarnieckiego, a 

także poprosił o uzupełnienie brakującego oświetlenia w ul. Lelewela. 

Pkt. 9. Zapytania i wolne wnioski 

Pani radna Anna Smolińska złożyła wniosek w sprawie zmiany uchwał: 

161/XII/2011 Rady Miasta Ciechanów w sprawie zasad i trybu przyznawania 
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nagród i wyróżnień dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe oraz nagród 

dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wyniki 

sportowe, uchwały nr 136/XIV/2015 Rady Miasta Ciechanów w sprawie zasad 

udzielania stypendiów dla uczniów i studentów za wybitne osiągnięcia sportowe, 

uchwały nr 529/XXXVIII/2017 Rady Miasta Ciechanów z dnia 30 listopada 2017 

roku w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania 

stypendiów artystycznych dla uczniów oraz określenia ich wysokości. Pani radna 

zawnioskowała o przygotowania uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 

przyznawania nagród i wyróżnień za szczególne osiągnięcia artystyczne. 

Zwróciła się z prośbą do pana prezydenta o powołanie dwóch zespołów 

doradczych do prac nad uchwałami w zakresie nagród i stypendiów artystycznych 

oraz sportowych na rok 2020. 

Pan radny Stanisław Jankowski zwrócił się z prośbą o wykonanie remontu w 

parku aktywnej rekreacji przy ul. Witosa. Przekazał również prośbę mieszkańców 

o zamontowanie dodatkowej (szerokiej) bramki tuż przy sprzęcie do rehabilitacji 

w parku aktywnej rekreacji. Pan radny zawnioskował również o wyrównanie 

terenu działki nr 10 (Nadfosna 3, 11 Pułku Ułanów Legionowych 10,8,6). 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zawnioskowała o wprowadzenie 

Specjalnej Karty Rodziny z Niepełnosprawnym. 

W drugiej kwestii pani radna poprosiła o doprecyzowanie informacji dotyczących 

kompleksowej budowy ulic Wesołej, Wiśniowej, Dębowej i Różanej. 

Pani radna Magdalena Grelik – Grodecka odczytała podziękowanie Pani Prezes 

ZNP Hanny Miłoboszewskiej za wsparcie nauczycieli w czasie strajku, które 

złożyła na ręce Pan Prezydenta Miasta Krzysztofa Kosińskiego oraz Pana 

Przewodniczącego Rady Miasta Krzysztofa Leszczyńskiego. 

Pani radna zaprosiła również w imieniu Pani Alicji Gąsiorowskiej na IX edycję 

imprezy „Wrzuć na luz i jeszcze plus” dnia 7 czerwca 2019 roku o godz. 17.00. 

Pan radny Wiesław Brzozowski podziękował Straży Miejskiej za skuteczne 

interwencje w klatce schodowej na wiadukcie przy ul. Kasprzaka. 

Głos zabrali mieszkańcy Ciechanowa: 

- Pan Bogdan Strzałkowski w sprawie rozpatrzonego wniosku przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji; 

- Pan Józef Walo w sprawie: 

- postawienia na każdym osiedlu tablic ogłoszeniowych; 

- naprawy oświetlenia przy kościele pw. Matki Boskiej Fatimskiej; 
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- zaproszenia parlamentarzystów na sesję RM; 

- wykonania wjazdu z nowo wybudowanej obwodnicy do placu na teren SP Nr 3; 

- zwrot części wydatków na lekarstwa dla nauczycieli emerytów w czerwcu o 

październiku; 

- zadawania pytań podczas sesji RM; 

- poprawy znaku dla rowerzystów na rondzie w ul. Płońskiej i Mleczarskiej; 

- przeniesienia bramek do piłki nożnej na teren przy ul. Różyckiego. 

- Pani Ksenia Kowalska w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca 

Ciechanowa. 

Pkt.10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła 

do  Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, iż wszelka korespondencja, która 

wpłynęła do Rady Miasta została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

 

Pan Michał Jeziółkowski Wiceprzewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 
komisji i sesji na miesiąc czerwiec 2019 r. 

 

Pkt. 11. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Wiceprzewodniczący Rady Miasta, Michał Jeziółkowski zamknął obrady 

VIII Sesji RM Ciechanów. 

 

       Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

 

        /-/ Michał Jeziółkowski 
Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 07.06.2019r. 

 



RADA MIASTA CIECHANÓW

PROTOKÓŁ GŁOSOWANIA
Głosowanie jawne

Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

z dnia 30 maja 2019 r.

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

1 w sprawie wstępnej lokalizacji nowych  
przystanków komunikacyjnych przy gminnej  
drodze publicznej ul. Okopowej, ul. Ignacego  
Łukasiewicza i ul. Bielińskiej w Ciechanowie - druk  
Nr 2

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:

Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski TAK
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
Stanisław Jankowski TAK
Michał Jeziółkowski TAK
Joanna Kiszkurno TAK
Robert Kuciński TAK
Agnieszka Maria Kuźma TAK
Krzysztof Leszczyński TAK
Karol Makijonko TAK
Jerzy Racki TAK
Marek Rutkowski TAK
Michał Rząsiński TAK
Edyta Rzeplińska-Filipowicz TAK
Anna Smolińska TAK
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński TAK
Piotr Wojciechowski TAK
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1
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z dnia 30 maja 2019 r.

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

2 w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji  
mieszkaniowej przy ul. Św. Franciszka w  
Ciechanowie – druk Nr 3

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:
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Liczba oddanych głosów: 21

z dnia 30 maja 2019 r.

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

3 w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu  
grantowego pn. „Let's learn English together  
through art” w ramach konkursu grantowego pn.  
Ścieżki współpracy – wsparcie dla podmiotów  
wdrażających współpracę międzynarodową”  
ogłoszonego przez Fundację Fundusz Współpracy  
- druk Nr 4

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:

Andrzej Bayer TAK
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Liczba oddanych głosów: 21

z dnia 30 maja 2019 r.

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

4 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej  
umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat z  
dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia  
zgody na odstąpienie od obowiązku  
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy –
druk Nr 5

21 0 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto   

Głosy oddane:

Andrzej Bayer TAK
Wiesław Brzozowski TAK
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Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

z dnia 30 maja 2019 r.

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

5 w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca  
Ciechanowa – druk Nr 6

13 8 0

Rezultat głosowania:  Wniosek przyjęto

Głosy oddane:

Andrzej Bayer NIE
Wiesław Brzozowski TAK
Andrzej Czyżewski NIE
Zdzisław Dąbrowski TAK
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka TAK
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Głosowanie jawne

Liczba uprawnionych do głosowania: 21
Liczba oddanych głosów: 21

z dnia 30 maja 2019 r.

Punkt 
porządku 

obrad

Przedmiot głosowania TAK NIE WSTRZ

6 w sprawie przyjęcia Samorządowej Karty Praw  
Rodziny – druk Nr 7

6 15 0

Rezultat głosowania:  Wniosek odrzucono

Głosy oddane:

Andrzej Bayer NIE
Wiesław Brzozowski NIE
Andrzej Czyżewski NIE
Zdzisław Dąbrowski NIE
Magdalena-Janina Grelik-Grodecka NIE
Stanisław Jankowski NIE
Michał Jeziółkowski NIE
Joanna Kiszkurno NIE
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Edyta Rzeplińska-Filipowicz NIE
Anna Smolińska NIE
Monika Smosarska TAK
Robert Umiński NIE
Piotr Wojciechowski NIE
Marcin Żebrowski TAK

1 / 1


